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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström och Efraim Pettersson. 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

De två första tillfällena har klart med bemanning.  

19/3 saknas ansvarig. Sibban skickar ut förfrågan till 

föräldrarna både om ansvar och bemanning av de återstående. 

§ 3 

Konserthusgarderoben 

 

Underlaget diskuterades och förändrades något. Sibban gör 

förändringarna i dokumentet och sedan fyller Anneli på med 

bilder.   

§ 4 

Verksamhetsberättelse 

2024 

 

 

Kallelsen skickas ut senast 9/2. I den tar vi med en punkt kring 

att ändra kårens stadgar gällande när valet ska ske av ombud 

till FM. 

§ 5 

Kallelse årsmöte 

 

 

Dagordningen är klar inför årsmötet, med små justeringar av 

förslaget. 

§ 6 

Dagordning 

 

Arbetet med verksamhetsplanen bordläggs till nästa möte. 

§ 7  

Verksamhetsplan 

 

Förslaget för arrangemangsplan gicks igenom och datum 

korrigerades. Ansvariga bordläggs till nästa möte. 

§ 8 

Arrangemangsplan 

 

Styrelsens förslag inför årsmötet, gicks igenom och lades till 

handlingarna.  

§ 9 

Styrelsens förslag 

 

Sibban har skrivit ett hyreskontrakt med Träffpunkten. De 

kommer 10 gånger under våren.  

 

XL-hjälpen har återkommit med ny möjlighet att söka.  

Styrelsen beslöt: 

Att inte skicka in en ny ansökan i år.  

§ 10 

Scoutgården 

 

Senast 30/1 ska slutbetalningen till HangTime göras. 

Efter försäljning på julmässan och bidrag från Lions och en 

privatperson ska scouterna ska betala 2935kr.  

Ansvariga ledare har betalat klart.  

§ 11 

HangTime 2025 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

De vuxna (som inte åker som ansvariga ledare) ska betala 

5000 kr 

 

Helena gör årsrapporten till kommunen och Sibban till 

förbundet. 

§ 12 

Kassören har ordet 

 

Efraim skriver ett förslag till stadgeändringen. 

 

Sibban har redovisat lotterierna till kommunen 7/1. 

 

Alla ledare uppmanas att göra den digitala Trygga möten 

utbildningen under våren. 

§ 13 

Övriga frågor 

 

Nästa möte är kårstyrelse 29/1 2025. 

§ 14 

Nästa möte 

 

Sibban tackade alla för mötet. 

§ 15 

Avslutning 


